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Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni dr. Fellegi Tamás
nemzeti fejlesztési miniszter úrnak

„Milyen álláspontot képvisel a Kormány az AAU-k továbbvihet ősége tekintetében?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

2010. december 10-én véget ért Cancúnban az ENSZ 16 . Klímaváltozási Világkonferenciája (COP
16.) . Mind a COP 16-on, mind az uniós klímatárgyalásokon fontos kérdés az AAU-k továbbviteléne k
lehetősége .
A hazai zöld gazdaság jövőbeli fejlesztése és finanszírozása szempontjából kitűntetett szerepe van az

ország kvótavagyonának. Az elmúlt közel másfél évtized során az ország kormányai jelent ős
erőfeszítéseket tettek ennek a nemzeti vagyonnak a meg őrzése és jó gazda módjára történő
felhasználása érdekében .
Jól látható azonban, hogy a kvótavagyon kiotói időszakon túlra történő továbbvihetősége nemcsak
globális, de az európai uniós szintjén is megosztja az egyes országokat .

Mindezekre figyelemmel kérdezem Miniszter Urat :
1. Mi a magyar kormány álláspontja az AAU-k továbbvihet ősége tekintetében?
2. Milyen álláspontok formálódnak az unióban és globális szinten a szén-dioxid kvótá k

továbbvihetősége tekintetében ?
3. Továbbra is tartja magát a kormányzat azon álláspontja, hogy „nem eladni kell a kvótákat ,

hanem megőrizni, arra az időszakra, amikor a gazdaságfejlesztés következtébe n
Magyarországnak szüksége lesz ezekre az egységekre” ?

Megtisztelő válaszait megköszönöm !

Budapest, 2010 . december 22 .

Tisztelettel:

Szabó Imre
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